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B I G  B R O T T S F Ö R E B Y G G A R N A  I  G Ä V L E  

   
803 25 Gävle. Besöksadress: Nynäs Herrgård, Gavlegränd 2  

Tfn 026-17 80 00 (vx), 026-17 99 34, 35, 36 eller 17 97 20 (dir) Fax 026-17 99 40  

www.gavle/big.se 

Protokoll fört vid ledningsgruppsmöte BIG 2023-01-20 

 

Närvarande:  
Anna-Karin Wågberg Sperring Styrning och stöd Gävle 

Pernilla Dalborg  Social hållbarhet 

Nanny Hörnqvist  BIG 

Måns Jennehag   Polisen 

Camilla Nässbjer  Välfärd Gävle  

Charlotte Oster  Livsmiljö Gävle  

 

Protokollet delges närvarande, Marie Olsson, Anne Jäder, Malin Köhler, 

samt kommunstyrelsen. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Mötesordförande Anna-Karin Wågberg Sperring hälsade välkommen och 

öppnade mötet. 

 

§ 2 Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Arbetsgruppens aktuella insatser 

Nanny berättar kort vad som är på gång inför våren i form av 

utbildningar. Med anledning av julledighet etc sedan senaste mötet finns 

inga ”aktuellt från arbetsgruppen” skrivna till detta möte utan kommer 

bifogas till mötet i mars. 

 

§ 5 BIGs verksamhetsplan 

BIGs verksamhetsplan inför 2023 godkändes av ledningsgruppen. 
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§ 6 BIGs Verksamhetsberättelse 

BIGs verksamhetsberättelse 2022 godkändes av ledningsgruppen. 

 

§ 7 Aktuellt från respektive huvudman 

Representanten för respektive huvudman beskrev vad som är aktuellt 

inom dess verksamhetsområde. 

 

Välfärd Gävle har varit bemannade under hela julledigheten, 

uppfattningen är att det har varit relativt lugnt ute i områdena sedan 

senaste mötet. Man har nu fått tillgång till den nya lokalen i Sätra, där 

fältgruppen tillsammans med andra aktörer på förebyggande enheten 

kommer finnas tillgängliga delar av veckorna. Har snart genomfört sin 

föräldrastödsinsats till mammor med barn i risk att hamna i kriminalitet. 

Fältgruppen kommer i samarbete med Stickans krismottagning och 

Svenska kyrkan starta upp en pappagrupp i Sätra. Fortsätter stötta i det 

våldsförebyggande arbetet med programmen Agera tillsammans och 

machofabriken på några av Gävles skolor. 

Har just nu utökad närvaro på Borgarskolan för att stötta personalen och 

möta elever i korridorerna. 

 

Livsmiljö Gävle 

Lovmedel har betalats ut till föreningar som ansökt om att arrangera 

aktiviteter under jullovet. Nya uppdragsöverenskommelser/avtal håller på 

att upprättas för fritidsgårdarna, Trygghetsplaner och jämställdarbete 

kommer att vara en del av fokus för dessa. 

Charlotte håller på att undersöka möjligheten för fritidsgårdarna att 

använda sig av kulturbussen och att i stort erbjuda fler kulturella inslag 

för besökarna på fritidsgårdarna.  

 

Polisen  

Polis och kommun sammanställer kontinuerligt en lägesbild över hur det 

ser ut i Gävle för tillfället vad gäller kriminalitet, ”hot spots”, trygghet 

mm. Utifrån denna lägesbild kommer Måns i sin roll som kommunpolis 

sammankalla berörda parter inom kommun och polis för att gemensamt 

titta på hur man kan använda denna data för att skapa långsiktiga 

strategier och prioriteringar. Samt hur man tillsammans kan arbeta med 

och föra ut kunskap om dessa frågor.  

 

Polisen ser över det våldsförebyggande arbetet med bland annat 

”Huskurage” 
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Medborgarskolan skapar en film som heter ”Bright future” som är en 

informationsfilm om polis och socialtjänst. Måns kommer att medverka 

tillsammans med representanter socialtjänsten.  

 

Säkerhetsavdelningen 

Jobbar vidare med olika insatser med anledning av de våldsamma 

händelser som skett under senhösten, bland annat oroligheter på några 

gymnasieskolor. Fortsatt efterfrågan på utbildningen ”Pågående dödligt 

våld”. 

 

Propositionen om den nya lagen kring kommunens brottsförebyggande 

arbete ligger för beslut. Kommunledningskontoret kommer att äga frågan. 

Hur styrgruppen kommer att se ut är ännu inte klart.  

En brottsförebyggande samordnare för kommunen kommer på sikt att 

rekryteras. 

 

Socialhållbarhet 

Ny lokal för Shanazi hjältar. Efter halvårsskiftet kommer hanteringen av 

värdeöverföringsmedel ligga under Social hållbarhet. 

Projektet kring meningsfulla aktiviteter för barn och unga kommer snart 

avslutas. Förslag på framtida insatser är förmedlade till andra aktörer i 

kommunen för vidare arbete. 

 

Inom ramen för Stadsdelslyftet anordnas den 26/1 en medborgarhearing 

för att lyssna in vad de boende i Andersberg vill använda Andreassalen 

till framöver. 

 

Narkotikakommissionen är styrgrupp för en gemensam kampanj mot 

narkotika. En arbetsgrupp där representanter från polis, socialtjänst, 

socialhållbarhet med flera, är utsedd och kommer arbeta vidare med det. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Frågan om lokal togs upp och några olika förslag diskuterades, Anna-

Karin mailar Johan Stenmark och kollar av hur långt processen har 

kommit. BIG tar kontakt med Inger Nisukangas för att få en visning av 

lokaler. 

 

§ 9 Mötet avslutas 

Anna-Karin tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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Vid protokollet  Justeras  

 

Nanny Hörnqvist  Anna-Karin Wågberg Sperring 
 


